

Update regarding acquisition offer by SICO for a majority stake in Muscat Capital

To: Bahrain Bourse

SICO B.S.C (c) would like to announce the following material information:

المستجدات حول عرض استحواذ سيكو على حصة أغلبية في شركة مسقط المالية

السادة / بورصة البحرين

تعلن سيكو ش.م.ب (م) عن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	20/12/2020	التاريخ	
Company Name	SICO BSC (c) سيكو ش.م.ب (م)	إسم الشركة	
Trading Code	SICO-C	رمز التداول	
Subject	Disclosure	الموضوع	
Material Information	<p>SICO BSC (c) a Bahrain based regional asset manager and investment bank licensed by The Central Bank of Bahrain as a Conventional wholesale bank, would like to disclose that it has signed an agreement with Bank Muscat SAOG "Bank Muscat", to acquire a majority stake in Muscat Capital CJSC "Muscat Capital", a KSA based wholly owned subsidiary of Bank Muscat with book value of approx. SAR 80mn (equivalent to approx. OMR 8.2mn). SICO shall acquire 72.71% stake in Muscat Capital through transfer of all its treasury shares to Bank Muscat. This would result in Bank Muscat owning 9% shareholding in SICO, amounting to a total of 38,563,894 shares, upon completion of the transaction.</p> <p>The agreement was signed following the successful completion of due diligence exercises and internal approvals from the respective parties as well as Central Bank of Bahrain. The transaction will be completed upon receiving all necessary approvals from the relevant regulatory authorities in Saudi Arabia and other relevant jurisdictions.</p> <p>About: Bank Muscat is a financial institution based in the Sultanate of Oman and operating</p>	<p>نحيطكم علماً بأن سيكو ش.م.ب (م) المؤسسة الرائدة في مجال إدارة الأصول والخدمات المصرفية الاستثمارية والمرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، قد قامت بتوقيع اتفاقية مع بنك مسقط ش.م.ب (م) (بنك مسقط) للاستحواذ على حصة الأغلبية في شركة مسقط المالية ش.م.ب (م) (مسقط المالية) وهي شركة تابعة مملوكة بالكامل لبنك مسقط بقيمة دفترية تقارب 80 مليون ريال سعودي (ما يعادل 8.2 مليون ريال عماني). سيتم تنفيذ عملية الاستحواذ عن طريق قيام سيكو بتبادل جميع أسهم سيكو المحتفظ بها حالياً كأسهم خزينة كاملة مقابل 72.71% في شركة مسقط المالية (السعودية). ونتيجة لعملية تبادل الأسهم، سوف يمتلك بنك مسقط 38,563,894 سهماً ما نسبته 9% من رأسمال سيكو عند إتمام الصفقة.</p> <p>تم توقيع الاتفاقية في أعقاب استكمال إجراءات العناية الواجبة والحصول على الموافقات اللازمة من كلا الطرفين ومصرف البحرين المركزي وسيتم استكمال الصفقة فور الحصول على جميع الموافقات الرقابية والرسمية اللازمة من الهيئات التنظيمية المختصة في المملكة العربية السعودية وغيرها من الجهات ذات الصلة.</p> <p>نبذة عن: بنك مسقط هو مؤسسة مالية مقرها سلطنة عمان تعمل بموجب ترخيص مصرفي صادر عن البنك المركزي العماني.</p>	المعلومات الجوهرية

SICO BSC(c)

P.O. Box 1331

BMB Centre, Diplomatic Area

Manama, Kingdom of Bahrain

T: +973 1751 5000

F: +973 1751 4000

E: info@sicobank.com

Licensed as a conventional

wholesale bank by the CBB

Commercial Registration: 33469

مرخص من قبل مصرف البحرين

المركزي كبنك جملة تقليدي

سجل تجاري رقم: ٣٣٤٦٩

هاتف: +973 1751 5000

فاكس: +973 1751 4000

info@sicobank.com

سيكو ش.م.ب (م)

ص.ب. ١٣٣١

مركز بي أم بي، المنطقة الدبلوماسية

المنامة، مملكة البحرين

	under a banking license issued by the Central Bank of Oman. Muscat Capital is full-service investment banking firm based in Riyadh, Saudi Arabia authorised and licensed by the Saudi Arabian Capital Market Authority.	مسقط المالية هي شركة مصرفية استثمارية متكاملة الخدمات مقرها الرياض ، المملكة العربية السعودية ومرخصة من قبل هيئة السوق المالية السعودية.	
Impact on Financial Position	Not Applicable لا ينطبق		الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)	29/04/2020		إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)

Name	Mohamed Juma	محمد جمعة	الإسم
Title	Head of Compliance	رئيس قسم الالتزام	المسمى الوظيفي
Company Seal	ختم الشركة	Signature	التوقيع
			